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Organizacijo letošnje prireditve Iz trebanjskega 
koša je letos prevzela Občina Trebnje in pripravila 
zares izviren dogodek. »Dan Keltov in Rimljanov 
je vrnil čas nazaj in Trebnje je dobilo novo podobo. 
Zgodovinsko bogat program seje pričel z odprtjem 
keltskega tabora in tržnice, čez dan so se nam 
pridružili še Rimljani, dogodek pa smo sklenili z 
večernim zabavnim programom, ko smo sprehod po 
zgodovini pripeljali nazaj v sedanjost«, je med dru

gim naTrebnje.si še zapisal župan Alojzij Kastelic.

V Novem Cajtngu za vas 
pripravljamo več ali 

manj le eksklu
zivne novice. Bili 

smo in tudi ostati 
želimo najbolj 

bran tiskani medij 
na našem področju.' 

Hvala, ker ste z nami!
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Berete Cajtng, prvi trebanjski mesečni tiskani medij

V Mokronogu povsem novo križišče, 
a v njem ob nalivih že zastaja voda!

Videti je, da v nekdanjih trebanjskih krajevnih skupnostih, dandanes pa občinah, Mirni, Šen
trupertu in Mokronogu vse poteka kot po maslu, a očitno se tudi tu najdejo kakšne težavice ali 
težave. O eni zmed teh je pisal bralec, zmotilo pa ga je zastajanje vode v novozgrajenem križišču 
v Mokronogu. Seveda smo se z vprašanji - zakaj je tako, pa še kaj, obrnili na občino Mokronog- 
-Trebelno. Ce tudi vi opazite težavo, nam pišite na FB ali na urednistvo(5)cajtng.com!

• Ali lahko rečemo, da gre za slabo izvedena 
dela? Dela so bila izvedena dobro in v skladu s 
projektno dokumentacijo, katera je bila novem
bra 2011 tudi recenzirana in decembra istega 
leta dokončno potrjena s strani države recenzij
ske komisije.

« Ali je bila v igri tudi izgradnja rondoja? Za
križišče je bila izdelana kapacitetna analiza, 
kjer se je preverjalo med variantama krožnega 
križišča in nesemaforiziranega T križišča. Ka
pacitetna analiza je pokazala, da bi iz prome- 
tno-tehničnega vidika obe varianti ureditve kri
žišča zadovoljivo delovali do konca planske dobe 
(2028). Iz vidika prometne varnosti se varianti 
bistveno ne razlikujeta, saj potrebe po umirjanju 
prometa s krožnim križiščem, zaradi goste obce
stne pozidave, praktično ni. Zaradi kriterija pora
be prostora je bila predlagana izvedba nesema
foriziranega križišča. (Razlaga projektanta - GPI 
Novo mesto). Krožnemu križišču pa so odločno 
nasprotovali domačini, ki živijo neposredno ob 
križišču. V primeru krožnega križišča, bi se pro
met dejansko zelo približal njihovim stanovanj
skim objektom. ,,

i
»Takole nas je spB zali

v grrrr«, je zapisal obč

• Kako nameravate rešiti problem zastajanja 
vode v novo nastalem križišču? Voda v območju 
obnovljenega križišča ne zastaja. Nasprotno, po 
dvakratnem hudem nalivu, je padavinska voda, 
ki je po vseh površinah, ki se stekajo v območje 
novega križišča tekla kot v »potokih«, odtekla iz 
križišča, v relativnem kratkem času. Zasluge za 
to vidimo tako v dobri projektni rešitvi, kot tudi 
v očiščeni strugi potoka Stajnika. Ta je na novo 
urejena vse do izliva v reko Mirno,

Več težav, kot na meteornem sistemu, pa je 
to hudo neurje povzročilo na fekalnem sistemu.

Zaradi velike količine dežja je voda z vseh streh 
in bližnjih dvorišč, odtekala v obstoječo fekalno 
kanalizacijo, ki je v resnici mešan sistem. Ta pa 
zaradi prevelike količine vode ni zmogel zago
toviti pretoka.

Do ponora vode v mešanem sistemu bo ob 
zelo hudih nalivih, v Mokronogu zagotovo še pri
hajalo. Pri obnovi križišča je bilo temu problemu 
posvečeno veliko pozornosti. Prav zato so bili, 
v izogib pogostejšim podobnim situacijam, iz
delani kar trije prelivi, preko katerih se bo neo- 
nesnažena meteorna voda iz mešanega kanala 
prelivala v meteorni kanal. Dolvodno od križišča 
pa bo dodatno izveden še en tak preliv, kar pa ni 
vezano na obnovo križišča.

»Odvodnjavanje meteornih vod iz obstoječih 
in novih prometnih površin je projektno ustrezno 
rešeno za novo meteorno kanalizacijo, zaradi 
teh vod ni zastajanja vode v novo nastalem križ
išču. Odvodnjavanje meteornih vod iz prometnih 
površin se morajo izvajati ločeno od ostalega ka
nalizacijskega sistema. Problem zastajanja vode 
v novo nastalem križišču je žal obstoječ mešan 
sistem, ki je preobrennenjen. Probleme je po
trebno reševati gorvodno od križišča in tako lo
čevati meteorne in fekalne vode. Meteorne vode 
iz zemljišč v zasebni lasti in ostale zaledne vode, 
bo potrebno voditi stran od obstoječega meša
nega sistema in ga s tem razbremeniti. Začasna 
rešitev je izvedba prelivov.« (Razlaga projektan
ta - GPI Novo mesto)....

(celoten pogovor si lahko preberete na www.cajtng.com).

Kombinirana poraba goriva in Izpusti CO,: 3,4-4,8 1/100 km in 89-110 g/km, emisijska stopnja: EURO 6, specifična emisija dušikovih oksidov 
(N0x): 0,0115-0^0538x10"g/km, trdi delci: 0.00-0,00023 g/km. število delcev: 0,02-7.50. Ogljikov dioksid (C02| je najpomembnejši toplogredni 
plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka Iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti 
zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PMZS ter dušikovih oksidov.

*****



Z vami že od leta 1998

Daj mi jesti, daj mi piti...
Morda je ravno poletje najbolj primeren letni čas, da 
nekaj več pozornosti namenimo pravilnemu prehra
njevanju. Da bi vam priskrbeli kar najbolj verodostojne 
Informacije, smo za nekaj besed prosili publicista g. 
Ivana Sočeta, avtorja knjige »Hipokrat je bil kuhar«, 
kateremu se ob tej priložnosti seveda iskreno zahvalju
jemo za te ekskluzivne besede. Dodajmo le še, da seje 
zapisanih nasvetov pametno držati preko celega leta!

»Prihajajo vroči dnevi in spet bomo deležni veliko na
svetov, kako je treba piti veliko vode in drugih tekočin. Svoj 
lonček bodo pristavili proizvajalci takšne in drugačne vode 
z različnimi okusi in dodatki, proizvajalci informiranih in 
drugače obdelanih flašk, mi pa lahko ostanemo dehidri
rani. Resnica pa je le ena in je preprosta. Potrebujemo le 
vodo, H20, iz pipe in dobrim vodnim filtrom. Vse druge pi
jače so za naša telesa nepotrebno breme, za proizvajalce 
pa dober biznis.

BOLJ NAS ZDRAVIJO, BOU SMO BOLNI!... »V nobeni 
državi, kjer imajo več zdravnikov in namenjajo več 
denarja za zdravstvo, nimamo manj bolnikov! Tudi 
pri nas seje v zadnjih trinajstih letih število zdravnP 
kov povečalo za 25 %, farmacevtov za 42 %, izdatki 
za zdravstvo za 45 %, a vsako leto imamo več bolnih 
državljanov. Bolj nas zdravijo, bolj smo bolni!«

Popili naj približno količino, ki ustreza 3 odstotkom 
lastne telesne teže. Količino vode je treba povečati v pri
meru driske, bruhanja in potenja. Pomanjkanje tekočine 
zmanjša mentalne sposobnosti, podobno kot alkohol ali 
nenaspanost. V neki raziskavi so ugotovili, da že blaga de
hidracija povzroči negativne spremembe v razpoloženju in 
zniža koncentracijo, budnost in kratkoročni spomin.

Tako kot je pri vodi, je podobno pri hrani. Vsak proizva
jalec deli svoje nasvete in nas prepričuje, 
kako dobronamerno skrbi za naše zdravje. 
Najučinkovitejši način manipulacije je ne
nehno zasipavanje ljudi z novimi, pogosto 
nasprotujočimi si informacijami. Hitro do
bimo občutek, da ne obstaja ena resnica, 
ampak da jih je več, da imajo vsi prav, daje 
zmeda izvirna in nujna. Zmeda o tem, kate
ra hrana je za nas koristna, katera manj in 
katera škodljiva, ni posledica enakovrednih 
znanstvenih dognanj ali dogajanj v realnem 
svetu, je umetno ustvarjena, da različni 
proizvajalci lahko prodajajo svoje izdelke, ki

nam pogosto škodijo. Priče smo pravi poplavi novih diet, a 
nobena na daljši rok ni niti zdrava, niti učinkovita. Na svetu 
je več kot milijarda ljudi bolnih.samo zaradi nezdrave hra
ne in ta številka se hitro povečuje.

Kaj se je pri naši prehrani tako pomembnega spreme
nilo v zadnjih 25 letih? Na sploh pojemo več, kot smo jedli, 
in sicer pojemo za 22 % več kalorij. Ob tem smo povečali 
vnos maščob in beljakovin za približno 30 %, ogljikovih hi
dratov za 16 %, pa še to na račun povečanja enostavnih 
sladkorjev. Skrajšano, povečali smo vnos industrijske hra
ne in hrane živalskega izvora.

KAJ PA JE TISTA ZDRAVA HRANA??

Kaj pa je tista hrana, kjer so si znanstveniki, ki kaj po
menijo v svetu, enotni? Uživajmo različno rastlinsko hra
no, kjer osrednje mesto pripada škrobni hrani (riž, žita, 
krompir, koruza ...) čim bližje njeni izvorni obliki z ome
jenim vnosom maščob in enostavnih sladkorjev. Takšno 
hrano so uživali in uživajo milijoni in milijoni najbolj zdravih 
in dolgoživečih ljudi na svetu, kar je kronski dokaz, da nam 
takšna hrana koristi. Ti ljudje niso debeli, skoraj ne poznajo 
sodobnih (prehranskih) bolezni, kot so sladkorna bolezen, 
srčno žilne bolezni, osteoporoza, artritis, previsok krvni 
tlak in mnogih avtoimunskih bolezni.

Bolezni, zaradi katerih najpogosteje zbolevamo in pre
zgodaj umiramo, so za uradno medicino v glavnem ne
ozdravljive. Zdravniki nam lahko pomagajo, da jih lažje 
prenašamo, bolezni samih pa ne pozdravijo. V vseh zaho
dnih državah je zdravstveni sistem usmerjen v zdravljenje 
oziroma lajšanje trpljenja in ne v preprečevanje bolezni. 
Zato smo najodgovornejši sami - sami moramo skrbeti, 
da ne bi zboleli. Ne bi smeli biti naivni in verjeti, da je komu 
drugemu bolj stalo do našega zdravja, kot pa nam samim. 
Vsak skrbi za svoje interese: oni za svoje dobičke, mi pa za 
lastno zdravje. V nobeni državi, kjer imajo več zdravnikov 

in namenjajo več denarja za zdravstvo, ni
mamo manj bolnikov! Tudi pri nas se je v 
zadnjih trinajstih letih število zdravnikov 
povečalo za 25 %, farmacevtov za 42 %, 
izdatki za zdravstvo za 45 %, a vsako leto 
imamo več bolnih državljanov. Bolj nas 
zdravijo, bolj smo bolni!

Poleg hrane, ki najusodnejše vpliva na 
naše zdravje, je treba poskrbeti za zmer
no telesno aktivnost, življenje s čim manj 
stresa, druženje s prijatelji, skratka, imeti 
čim več volje in ljubezni do življenja.«

HIPOKRAT
iebil

Jhhar
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Kratke novičkeIHi
'Mjfek;. Vedno najbolj zanimive so - krat

ke novičke. Imate tudi vi kakšno? 
Poiščite nas na FB profilu in nam jo sporočite!

PIKNIK NA ČATEŽU 
S CVIČKOVO PRINCESO

V soboto, 11. junija 2016, je Vinogradniško- 
-turistično društvo Čatež pod Zaplazom orga
niziralo piknik. »Sobotni čateški piknik je uspel. 
Druženja z veselimi in preprostimi ljudmi ni zmo
til niti dež. Vzdušje je bilo zares prijetno in tisto 
ta pravo! Hvala še enkrat vsem soovaščanom in 
ostalim gostom, ki so si vzeli čas, da smo skupaj 
malo poklepetali in nazdravili ob dobri kapljici«, 
je po dogodku na svojo FB časovnico zapisala 
cvičkova princesa Anja Mrhar. Piko na i celo
tnemu dogodku je dodal njen 'oč' Zlatko Mrhar,

znan čateški gostinec, ki je prisotne presenetil s 
torto. Čatežane je na pikniku obiskalo tudi nekaj 
članov Vinogradniškega društva Poljčane, ki so

11 dogodek dodatno popestrili. »Na Čatežu ste ve
dno dobrodošli«, je še dodala cvičkova princesa, 
glede svoje družine, ki ji očitno stoji ob strani pa: 
»Z dobro podporo ni nič težko!«

BRANE PRAZNIK KOT 
AMATERSKI IGRALEC

Konec aprila je bila uprizorjena premiera pred
stave Republika Slovenija, ki je bila narejena ob 
25. obletnici osamosvojitve republike Slovenije. 
V njej upokojeni obveščevalec pove zgodbo o 
štetju milijonov, nato pa šesterica pomembnih 
mož tuhta o Sloveniji, ki se spreminja v mafijsko 
državo. Na koncu pa se kleni vojaki lotijo klenega 
vohuna. Vsi avtorji predstave so anonimni, saj, 
kot pravijo, »posameznik v tem kontekstu pre
prosto ni pomemben, pomembna je drža(va)«. 
Enega igralca pa vseeno poznamo, in to zelo 
dobro. Celo naš soobčan je - Brane Praznik. 
Predstava je navdušila zbrane... »Odlična ekipa, 
ki razume tudi vsebino zgodbe, ki je na odru. Naj
bolj pa me seveda veseli, da je bila vsakič dvo

rana popolnoma zasedena, torej je predstava 
aktualna in všečna. Doslej so jo obiskali številni 
slovenski ugledneži«, je ob nekaj slikah s pred
stave zapisal Praznik, ob tem pa dodal, da je 
amater med profesionalnci, a da v sodelovanju 
v predstavi Republika Slovenija uživa. Upamo, da 
si bomo lahko predstavo ogledali tudi Trebanjci.

EDEN NAJVEČJIH USPEHOV 
TREBANJSKEGA NOGOMETA

NK Bartog Trebnje je ustanovljen komaj 7 let, 
od tega pa že 5 let s vojimi selekcijami sodeluje 
v slovenski ligi pod okriljem Nogometne zveze 
Slovenija. Vse selekcije so izjemno uspešne, v 
začetku tega meseca pa je nagrado za trenira
nje prejela najstarejša selekcija, Ul5. »NK Bar
tog Trebnje v 2. ligi! Fantastična generacija naših 
fantov je v svoji prvi sezoni izborila napredovanje 
v višjo ligo in tako omogočila naslednjim genera

cijam možnost igranja v 2.ligi. Na legendarnem 
Kodeljevo smo danes premagali NK Slovan z 0:4 
in tako osvojili končno 2. mesto na prvenstveni

pavc@siol.net, www.pavc.si
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lestvici, kar nas pelje v višjo ligo. Čestitke vsem 
fantom, trenerju Jurečič Franciju in vsem osta
lim, ki ste nam pomagali k tem uspehu«, je ob 
enem za sedaj največjih uspehov trebanjskega 
nogometa zapisal predsednik NK Bartog Trebnje 
Dejan Smuk. Že jeseni bi naj za trebanjski nogo
metni klub zaigrala še ena selekcija, kadeti.

KAM S PASJIM LJUBLJENČKOM 
PREKO POČITNIC?

Prihaja čas dopustov, zato bo nedvomno na 
mestu vprašanje - kje se dobi kaj 'pametnega? 
Dobrega in poceni, kakopak. No, dobro in poce
ni lahko dobite pri Marku Štritofu, a ta ponudba 
pravzaprav velja za vašega pasjega prijateljčka, 
ne za vas. Hotel za pse in muce Smrček bo po
skrbel za vaše ljubljenčke za samo 15€ na dan 
(ali indusive), nedvomno pa bo kužkom všeč tudi

nekaj, kar sicer ni v ceni, a igra še kako pomemb
no vlogo - mir, čist zrak in neokrnjena narava v 
Kamencah pri Knežji vasi. Glede na komentarje, 
ima Marko, sicer vodnik službenega psa na Poli

ciji, kar nekaj rednih in očitno zadovoljnih strank.

MIHA GAŠPERIN Z NOVIM 
SRCEM NA VRŠIČ

V začetku junija je potekal že znan vzpon na 
Vršič s kolesi Pony, katerega se je letos udeleži

lo okoli 600 kolesarjev iz vse Slovenije in tujine. 
Vzpona se je, s Ponyjem, seveda, udeležil tudi 
trebanjski kolesarski navdušenec Miha Gašpe
rin, ki je pred letom in pol še čakal na svoje novo 
srce. Vzpon mu je uspel, saj je prišel na cilj, a 
kljub temu, da je za najhitrejšim kar dosti zao
stal, ni bil niti malo razočaran. Kako bi tudi bil, saj 
je lani z novim srcem dobil največje darilo - novo 
življenje. Miha si je, že, ko je čakal na srce, zadal 
cilj, da nekoč spet odpelje vzpon na Vršič, to pa 
mu je tokrat tudi uspelo. »Zelo sem se želel vrniti 
med ljudi, v gručo istomislečih. Sicer si ves čas 
zastavljam cilje oz. nagrade, vsaj prvo leto sem 
sijih vsak mesec, in vzpon na Vršič je bila takšna 
nagrada. Pri tem nisem ogrožal svojega srca in 
očitno se je vse izšlo, kot se je moralo. Dosegel

sem to, kar sem in zdaj grem spet novim ciljem 
naproti«, je v intervjuju za Red Buli povedal naš 
nadvse priljubljeni soobčan. Dodajmo, daje eden 
izmed kolesarjev, ki se je ravno tako udeležil 
tekme, že na prvi serpentini obrnil kolo in želel 
končati, a se je, ko mu je Miha brž povedal svo
jo zgodbo, obrnil in »zagrizel« v hrib. Na koncu 
prišel na cilj. Evo, kaj pomeni dobra motivacija...

k \ ANSAMBEL VRISK PRAZNUJE 
20-LETNICO DELOVANJA

Ansambel Vrisk, čigar vodja je Trebanjec Jože 
Avbar, letos praznuje 20. obletnico delovanja. 
Vriskovci so v vseh teh letih prepotovali lep del 
Slovenije, Evrope (o čemer smo preko naših vr
stic tudi pisali), pa tudi čez lužo so igrali. Avbar, 
ki v ansamblu razteguje harmoniko, je bralcem 
Lady zaupal, da se morda v prihodnjih mesecih 
obeta glasbeno presenečenje ... Skupaj z An
samblom Petra Finka, ki praznuje 25 let, in Mla
dimi Dolenjci, ki praznujejo 20 let, bi naj pripravili 
skupni koncert. »Takšnega koncerta v taki obliki 
namreč še ni bilo«, pravi Avbar. Komaj čakamo!

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI. POZOR!
♦ NOVI MODEU »NEPTUN« ZA MAJHNE 

NAKLONE

Izjemno ugodne cene izolacij!

♦ Termotop Izolacija do 1SX + 5X popusta

TONDACH
♦ Bramac - KLASIK NATURA BARVNI 

žeiaO,SM/komoz. S,66C/m2 
|lm2=10 kom) /VN/"-

0 URsa l(NAU[
l*«W<4MONSO

UNIFIT035 
39,55% popusta

URSA SF 32 do 35% popusta

♦ Gerard do Z1X
BRAMAC

agerard
KHAt i M* 11 ".IMt •«***

ESALVELUX

BREZPLAČNA DOSTAVA!

<•

Kupovanje pri nas je cenejše, 
prepričajte se!

PODJETJE S TRADICUO!

m

Kmetijska zadruga Trebnje, z.o.o.
Baragov trg 3, Trebnje, telefon 07 34 81 515

Delovni čas:
ponedeljek - petek: 8.00 - 19.00 
sobota 8.00 - 12.00

KAKOVOST IN ELEGANCA V TRGOVI jii

Popust na Izpostavljene poletne artikle od 6.7.16 do 23.7.16.

Vabljeni v TEKSTIL TREBNJE



Berete Cajtng, prvi trebanjski mesečni tiskani medij

45-LETNI MIHA PRAZNOVAL 
SVOJ 1. ROJSTNI DAN

Trebanjec Miha Gašperin je še lani spomladi v 
Kliničnem centru v Ljubljani čakal na svoje novo 
srce, po več mesecih pa je prišel tudi tisti dan, 
ko ga je - dočakal. Zdravniki so mu ga uspešno 
»vgradili«, tako da dandanes Miha živi z novim 
srcem. »Dočakal, preživel prvo leto življenja z 
novim srcem. Srečen, neverjetno srečen ... ži
vim, resnično živim«, je med drugim na svojem 
FB profilu zapisal »novorojenček«, njegovega

rojstnega dne pa so se spomnili tudi njegovi naj
bližji in mu okrasili avto z napisom Happy birt- 
hday 1.. Miha je ostal brez besed. Zapisal je le: 
Saj ne morem verjeti... kdorkoli je to naredil... 
hvala!«

ŽUPAN POHVALIUN SE 
ZAHVALIL GENERACIJI 2007-2016

Sredu junija je prostore OŠ Trebnje zapustila 
še ena generacija učencev, ki bodo »šolo na hri
bu« od sedaj naprej gledali le še od daleč. Učenci

so, seveda tako kot generacije pred njimi, pripra
vili kulturni program ob slovesu, med številnimi 
ganljivimi besedami pa se je marsikomu utrnila 
tudi kakšna solzica, zadnji stiski sošolcev in uči
teljev pa so bili nekaj najbolj pristnega, kar se 
človeku lahko zgodi. Besede je učencem namenil 
tudi župan Alojzij Kastelic, kije dejal:» Generacija 
2007-2016 me je povabila na Valeto. Čestitam 
vsem za izjemno predstavo in odlično vodenje 
voditeljskemu paru. Čestitke za šolske in šport 
dosežke. Štafeti 4x100 m,, ki so državni prvaki v 
ženski in moški konkurenci. Prav čuti se srčnost 
in nadarjenost generacije in prepričan sem, da v 
svet oziroma srednjo šolo prihajajo veliki talenti. 
Zahvala tudi pedagogom in vodstvu šole za trud. 
Ponosni pa ste lahko tudi starši in upam, da jih 
bodrite tudi v prihodnjih letih. Srečno in vse do
bro vsem skupaj.«

KULTURA VOZNIKOV ALI ZGODBA 
O ŠENTRUPERTSKIH CESTAH?

Da so ceste v Šentrupertu slabe (veliko bolj
še niso niti drugod, kjer z njimi upravlja DRSC),

čivkajo že vrabčki na vejah, pred časom pa je to 
izkusil tudi Mirnčan Uroš. »Par dni nazaj sem šel 
z enoletno hčerkico z vozičkom na sprehod in ko 
sva se vračala iz Šentruperta, naju je ujel dež. Na 
cestah so se hitro pojavile luže. 90%-ov nasproti 
vozečih avtomobilov ni vsaj zmanjšalo hitrosti, 
kaj šele, da bi naju v loku obšli, da naju ne bi po- 
špricalo ... Pa ajde, če so že taki kreteni, da ne 
pomislijo na odrasle pešce, bi lahko pa vsaj na 
otroke. Kultura na nuli«, je zapisal. Ob tem lahko 
storimo le to, da apeliramo na voznike, da - se

spomnite iz avto šole - prilagodijo vožnjo voznim 
razmeram. Komentar ob tem, ki pa je bolj slaba 
tolažba, je pri tem dodala Žana, ki je dejala, da 
tudi v Ljubljani ni veliko bolje. Delo za policiste?

NOVO »KROŽIŠČE« V TREBNJEM 
ŠE VEDNO BURI DUHOVE

V Trebnjem se je v zadnjem času spremenilo 
kar nekaj reči, nekatere od teh pa še dandanes 
burijo duhove. Ena izmed teh je tudi krožišče pri 
Kmetijski zadrugi. Medtem, ko se nekateri po-

Križanka
Rešite križanko, na obkroženih poljih pa boste dobili šport, ki se lahko 
po novem igra na preplaščenem igrišču v Športnem parku Trebnje.
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smehujejo, da omenjeno krožišče sploh ni kroži
šče, drugi trdijo, da gre ravno pri tem krožišču za 
sistem dobre prakse. Mnenja, če je krožišče za
detek v polno ali polom, so pravzaprav deljena. 
Enim hodi prav, saj se bistveno hitreje vklopijo v 
promet, druge moti majhnost in nepreglednost. 
»Edina napaka le-tega«, trdi Janez Kravcar, 
predsednik TREMS-a, »je njegova majhnost in 
mimogrede se vozniki spozabijo in ne upošteva
jo dejstva, da glavna cesta ni več prednostna.« A 
to je že drug problem, pravzaprav stvar voznikov, 
posameznikov, ki morajo biti previdni in se prila
goditi novim pravilom. »Iz prakse lahko povem, 
daje ta sistem v Franciji super. Levi smerokaz pri 
vključitvi v krožišče da tisti, ki izbere izvoz levo 
(glede na uvoz, ponavadi 3. izvoz). Če greš ravno, 
ga ne daš, če pa takoj desno zaviješ, daš pa de
snega. Še vedno pa v prvih dveh primerih moraš 
dat' desni smerokaz pri izhodu«, pa trdi Marko 
Bučar, nato pa še predlaga, da bi morali en me
sec na vseh programih predvajati kratke posnet
ke - kako se pravilno uporabljajo krožišča. V raz
pravo se je vmešal tudi župan Alojzij Kastelic, ki 
je dejal, daje bistvo v tem, da jim je s krožiščem

IZ FB RAZPRAVE...

M. B.: Jz bi najraj ustrelu tistga k se ga je 
spomnu tle pri zadrugi...

Alojzij Kastelic: Pa me ustrel....

M. B.: O, gospod župan. Saj potem ni pa nič 
čudnega. Z vaše strani sem že vajen dobrih in 
predvsem strokovnih odločitev.

Alojzij Kastelic: Hvala Matej...

Gre za debato na FB, iz katere je, kot je vi
deti iz nadaljnjih komentarjev, župan potegnil 
daljši konec. Kakšno pa je vaše mnenje glede 
krožišča pri KZ Trebnje? Sporočite nam ga 
preko FB profila ali e-maila...

uspelo izgnati skoraj vse kamione, ki so prej brez 
potrebe vozili čez Trebnje. Na komentar, da bi to 
lahko storili s tablami, pa župan odgovori, da so 
le-te bile postavljene že par let, a učinka ni bilo. 
Na srečo do večjih (hujših) nesreč v omenjenem 
krožišču še ni prišlo.

ANA IN LARA IZ NK TREBNJE POKLICA
NI V SLOVENSKO REPREZENTANCO

O velikem napredku trebanjskega nogome
ta smo preko naših 
vrstic že pisali, nekaj 
tudi v tej številki, pa 
vseeno moramo do
dati še eno drobno 
novičko, saj je vse
kakor vredna objave.

Iz NK Bartog Trebnje so namreč sporočili, da je 
NZS med 22 najboljših nogometašic v Sloveniji 
uvrstila članici trebanjskega kluba Ano Hostnik 
in Laro Lobe. Obe se bosta tako udeležili priprav 
nogometne reprezentance Slovenije, ki bodo 
potekale od 25. - 27. 6. 2016 v NNC Brdo pri 
Kranju. Poziv je dobila še ena Trebanjka, Ema Er
man, ki pa je v pretekli sezoni sicer branila barve 
ŽNK Krka Novo mesto.

BARANAŠIČEVA TROJKA 
SPET ZMAGALA

V Dolenjskih Toplicah je 18. junija 2016 pote
kal še en košarkarski turnir trojk, katerega sta se 
udeležila tudi brata Danilo (levo) in Robert (de
sno) Baranašič iz Mirne in skupaj s kolegom Ma
tjažem Becom iz Sevnice (v sredini) - zmagala!

Baranašičeva ekipa, brata bosta letos prazno
vala 50 let, je nastopila v konkurenci Veterani in 
pometla z nasprotniki, kljub temu, da velja ko
šarkarski turnir v Dolenjskih Toplicah za enega 
najmočnejših v Sloveniji. Bravo Dinol in Bobi!

Križanka
Rešite križanko, na obkroženih poljih pa boste dobili skupino glasbenih 
virtuozov, ki kot subjekt že 90 let razveseljuje prebivalce naših krajev.

Ob tem jubileju so pripravili kulturno prieditev, izdali pa so tudi zgoščenko, na kateri 
velja še posebej izpostaviti trebanjsko himno Pokonci, Trebanjci (tekst Igor Hribar, 
glasba: Vinko Štrucl). Na njihovi FB ali spletni strani pa si lahko ogledate tudi video, ki, 

,. sploh na koncu, ko zapojejo godbeniki, seže prav do srca. Srečno, godbeniki še naprej!

ZABAVLJAČ.
LUTKAR

GLAVNI
ŠTEVNIK

BREZALKOH. 
PIJAČA. COLA

UUBKOV. 
OMLATEN OBLIKA 
SNOP ŽITA MOŠKEGA 

POTOMCA

NERODEN,
OKOREN
ČLOVEK
(slabi.)

NEM. FILOZOF 
IMMANUEL

NAVDUŠEN
PRIVRŽENEC

DOM. PER
NATA ŽIVAL

ZODIAKALNO
ZNAMENJE

ODPOSLANEC, 
SEL. ZLASTI 

SKRIVNI,
• VOHUN

OŠTEVILČITI
LISTE

VINKO
OŠLAJ

KDOR
NAREKUJE,

DIKTIRA

IME NEKO. 
HRVAŠKEGA 
NOGOMET. 
BOKŠIČA

NEKD. FRAN. 
NOGOMETAŠ 

CANTONA

NOSILNOST. 
IZRAŽENA V 

REGISTRSKIH 
TONAH

TURISTIČNI 

, SMUČIŠČEM



Berete Cajtng, prvi trebanjski mesečni tiskani medij

10-LETNI TAČKO NADALJUJE ŽIVLJENJE 
V GORIŠKIH BRDIH NA PRIMORSKEM

Varuhi živali, »živalski angeli« iz društva Ani- 
mal Angels .(predsednica je Trebanjka Nataša 
Krese, por. Smolič), so konec maja zabeležili klic 
(prijavo), da v nekem gospodinjstvu živi kuža v

zelo slabih življenjskih razmerah. Odpravili so 
se na teren in ugotovili dejansko stanje, ki pa 
je bilo pod minimumom. Tačko je imel bistveno 
prekratko verigo, higienske razmere, v katerih je 
živel, pa so bile dobesedno - katastrofalne. Po 
odkritem in temeljitem pogovoru z lastniki psa, 
so »angeli« le-tega odpeljali ter ga po prepo
trebni negi (za kar so poskrbeli v trebanjskem 
Pasjem salonu Ajša) predali novim lastnikom 
v Goriška Brda, kjer bo 10-letni mešanček vsaj 
na stara leta živel dostojno življenje... Zagotovo 
pa že »premlevate«, kdo so bivši lastniki kuž
ka, a vas moramo razočarati, da to niso Romi iz 
okolice Trebnjega ... Očitno za svoje štirinožne 
prijatelje slabo skrbijo tudi »civili«, saj omenjeni 
kuža prihaja iz okolice Žužemberka. Le še nasvet 1

bralcem in ljubiteljem psov - v kolikor se tudi vi 
odločate za nakup kužka, ga posvojite (zavetišča 
so žal še vedno prepolna!). Tak kuža, ki ste ga re
šili pred smrtjo, vam bo (čeprav mislite, da pes 
tega ne čuti) še bolj hvaležen, hkrati pa boste s 
posvojitvijo dobili psa z že urejeno vso potrebno 
osebno in zdravstveno dokumentacijo. Seveda 
tudi steriliziranega/kastriranega, kar ponavadi 
predstavlja večji strošek, kot bo v primeru od
vzema iz zavetišča znašal nakup. Vsi, ki pa ste 
že lastniki živalic, obvezno in čim prej - s steri
lizacijo ali kastracijo - preprečite njihovo nenad
zorovano razmnoževanje!!

BO V TREBNJEM ZAŽIVELA 
TUDI KOŠARKA?

Trebanjsko igrišče, ki je po nekaj desetletjih 
spet zaživelo in celo preraslo v pravi športni park, 
utegne kmalu dobiti nove uporabnike.Športni 
park je v drugi polovici junija dobil še košarkaško

čisto možno, (la bi kdo od »starih mačkov« (za
gotovo se spomnite košarkaških navdušencev iz 
nekdanje skupne občine - Bunca, Skubeta, bra
tov Grandovec, Bevca, bratov Baranašič, Kami
na, Mirta, Silvestra, Zajca, Lazarja, Zarabca, Ra- 
jerja, Lorencija, Pusta, Koršiča,...) prevzel pobudo 
in ustanovil KK Trebnje. Je to utopično razmišljati 
ob tako uspešnih rokometaših in nogometaših?

MIRNSKI ŽUPAN ŠE 
ENKRAT POSTAL DEDI

Mirnski župan Dušan Sker
biš je postal dedi. Sin Dušan ml.,
36-letni diplomirani ekonomist, ga 
je razveselil na prvi poletni dan, v torek, 21. juni
ja 2016, kot pa je sporočil na FB, je mali Jakob, 
kljub temu, da je na svet privekal kar štiri tedne 
prezgodaj, zdrav in se že crklja z mamico, ki se 
tudi počuti dobro. Če bo mali Jakob badmintonist 
in podjetnik (po očiju) ali župan (po dediju), bomo

igrišče, preplaščeno s tartanom. Starejši Tre- 
banjci se bodo zagotovo spomnili, da se je pred 
25 in več leti v Trebnjem že igrala košarka, zato je

jT* Dušan Skerbiš
1 hr * Trebnje • <d

Danes na prvi poletni dan ob 3.08 seje naša družinica 
povečala za enega člana. Lenart je dobil mlajšega 
bratca - Jakob Skerbiš, 49 cm, 3150 g. Kljub temu da 
je prijokal na svet 4 tedne prezgodaj, je zdrav in se že 
crklja z mamico, ki se tudi počuti dobro.

videli čez nekaj desetletij, ob tej priložnosti pa le 
še - iskrene čestitke, starša Dušan in Tinkara in 
srečno, mlada, sedaj že 4-članska družinica...
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PRISKRBI BONPET.SI!
V gospodinjstvu je vsako leto več požarov. Kot rešitev vam ponujamo samo
dejne gasilne ampule BONPET. Ampula BONPET, ki jo preprosto namestimo 

nad štedilnikom ali nad pečjo v kurilnici, se bo samodejno aktivirala 
in pogasila ogenj. Življenjska doba ampule je 10 let brez vzdrževanja.

Pooblaščeni inštituti so potrdili učinkovitost in neškodljivost za človeka in okolje. 
Sodobna oblika in barva ampule zagotavljata tudi skladnost z ambientom.

SAMODEJNE GASILNE 
AMPULE BONPET

priporočajo tudi Zavarovalnica 
Triglav, Zavarovalnica Maribor 
in Adriatic Slovenita s popusti 
pri zavarovanju gospodinjstev.

onpet
•rWv«ft*kB tf.*.*.

Pot Vitka Pavlia 9, U30 Hrastnik 
info@bonpet.si • www.bonpet.si

.# TiNim 

Ul. d *+>;.•

Unikatna darila 
za vsakogar

Stari trg 61, Trebnje (pri telovadnici 
Top Gym, pred vrtcem Mavrica)

IZDELAVA
TISKOVIN
©
O

www.natisni.net 

info@natisni.net 

031 524 826
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OB POKOPALIŠČU V TREBNJEM 
POTREBNA MANJŠA POPRAVILA

Bralec nas je obvestil, da so na stopnicah, 
ki vodijo na pokopališče v Trebnjem z zahodne 
strani, potrebna manjša dela. Počeni bi naj bili

zaščitni pokrovčki, kar je rahlo moteče, zna pa 
biti, kot še pravi bralec, tudi nevarno. »Pa sploh 
ne bi omenjal tega, ampak ker je Komunala tako 
lepo poskrbela za pokopališče oz njegovo oko
lico (novi zabojniki, nove stopnice, itd), želim z 
opozorilom zgolj pomagati«, je še dejal bralec. 
Prepričani smo, da bodo Tomšič in ekipa v naj

krajšem možnem času odpravili pomankljivosti, 
v kolikor je to seveda v njihovi domeni. Hkrati se 
pridružujemo čestitkam za dostojno skrb za po-

11 kopališče in njegovo okolico.

SE JANEZ PROSENIH ZMAGOSLAVNO 
VRAČA NA MOTO STEZE?

Letošnje moto dirke v Le Mansu se je, kot že 
nekaj let poprej, udeležil tudi trebanjski moto as 
Janez Prosenik. A zanj se dirka ni končala najbo
lje. Nasprotno, končal jo je v bolnišnci. »Zlomlje
no imam medenično kost, levo in desno. Imam 
izjemne bolečine v hrbtu, ker je prišlo do udarca 
in se je zdaj vse razbolelo. Zlomljeno imam tudi 
desno roko, dlan, pa desno ramo imam poško
dovano,« je 36-letni Prosenik takrat povedal za 
Planet, dodal pa, da močno upa, da ta poškodba 
ne pomeni konec kariere oz. da mu poškodba ne 
bo vzela ljubezni do dirkanja in motorja. Pred do
brim tednom dni, natančneje 22. junija, je Janez 
v Trebnjem opravil prvi trening po hudi poškodbi. 
S pohodnimi palicami seje iz domačega Paradi

ža povzpel na Vrhtrebnje, tam naredil »selfie« in 
kratko pripisal: »Želja izpolnjena!«. Njegovi prija-

" telji in navijači so Janezovo »vrnitev med žive« 
pozdravili z nekaj 100 všečki. Drži se, Janez, in 
srečno!!

MLADI TENISAČ SAMUEL PATE 
TRENUTNO 4. V SLOVENIJI

Na igriščih TK Sloboda Čačak (SRB) je bil 18. in 
19. junija 2016 odigran močan mednarodni tur

nir Čačak Open 2016 (Tennis Europe) zatenisače 
do 1A let, udeležil pa se gaje tudi mladi trebanjski 
as Samuel Pate. S soigralcem Nikom Jurjevčičem 
sta prišla do polfinala, kjer sta morala priznati 
premoč nasprotnikoma, končne zmage pa sta 
se nato veselila domačina, Srba Sava Radovič in 
Dimitrije Zubac. Slednji je, mimogrede, zmagal 
tudi med posamezniki. Trebanjski tenisač, ki je 
kot mlajši »pometal« s konkurenco v Sloveniji, 
nemalokrat pa tudi na evropskih tekmovanjih, 
očitno dobiva resno in močno konkurenco. Se
veda bomo za Samuela držali pesti še naprej, za 
tokrat le še dodajmo, da 14-letnik trenutno za
seda 4. mesto v Sloveniji v svoji konkurenci.

PORAVNAVA

PE MURSKA SOBOTA. Ulica Staneta Rozmana 16 
gsm: osi 343 031. e: murskasobota<tf>poravnava.si

POTREBUJETE PRAVNI NASVET ALI STORITEV? 
POKLIČITE TAKOJ!

Ukvarjamo se s/z:

• davki
• Jf lov«V ■
• siv. ijni p . Iapki
• ■ ]n,'i 1 .n izvensodnimi izterjavami tenatev

•
nepremičnini, vpis sluZnosti...

i sestavo vsvh pogodb (darilna, kupoprodajna . .) 

■ pravicami delavca 1 odpoved, dopust, regres 1
• pravicami potrošnika (stvarna napaka, 

garancija...)
• i/delavo pritožb in ugovorov ter zahtev za 

sodno varstvo

Zagotavljamo ugodne cene In kakovostno let strokovno izvedbo naših pravnih storitev

Zakaj nam lahko zaupate’

Smo edino slovensko odškodninsko podjetje, ki ima boniteto odličnosti 
»AA«, kar pomeni, da spadamo med 3,S - najboljših slovenskih podjetij.

Bonitetno oceno odličnosti Imajo samo najboljša podjetja s 
1 ključno diferencialno prednostjo pri poslovanju In predstavljajo 
' najbolj zanesljiv In nizko tvegan poslovni subjekt.

1 onGtbiit Edini v Sloveniji vam izdamo garancijo na izplačilo odškodnine, zaposlujemo 
dhrktoi ' izključno pravnike strokovnjake na svojih področjih. poraVnavaTU smo ljudje!

WWW PORAVNAVA Sl

036X1© ©SO®®
Halo beton d.0.0., Podjetniška ulica 9, TREBNJE 

www.halobeton.si - halobeton@gmail.com

PONOSNI IASTNIKI ClRnilKAU KAKOVOSH

BETONARNA TREBNJE

031644 300
Halo beton d.0.0. ima številne zadovoljne stranke na 
področju betona. Naše glavne prednosti so poznavanje 
dela z neizkušenimi kupci, svetovanje za vas najprimer
nejše sestave betona in dostava v dogovorjenem času.
Odločite se za betonarno Trebnje!

OMESd „
Ledina 40, 8290 Sevnico

IZDELAVA STROJNIH OMETOV 
- TLAKOV (estrihov) in VSE 

VRSTE FASAD informacije:

adaptacija £ 031/598 355
p° ^ , as

konkurenčnih/Cj^. 1 jKHHU r 
cenah Z^ Vf ~
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Dana (še vedno) pozna vaš okus: V le 
štirih mesecih ustvarili kar UM mio 
evrov čistega prihodka od prodaje!

Mirnski ponos, Dana, je v le (prvih) štirih mesecih letošnjega leta uspela ustvariti kar milijo
na evrov čistega prihodka iz prodaje, kar je za 7,2 % nad planom oziroma za 8,4 % več, kot v istem 
obdobju lanskega leta. Podjetju Dana je v tem obdobju uspelo ustvariti 295 tisoč evrov dobička. 
Pred kratkim so odprli nove prostore logistike... Bravo, Dana!

Ko prodaja (s)teče, niti ni najbolj pomembno, T 
kdo so odjemalci. Pa vseeno - koliko prodate v 
Sloveniji, koliko v tujini? 3,0 milijone evrov pro- : 
daje je bilo ustvarjene na slovenskem trgu, kar 
predstavlja 68 odstotkov in je za 6 % več kot v 
istem obdobju lanskega leta. Preostalih 32 od
stotkov prihodkov od prodaje je bilo ustvarjenih 
na trgih zunaj Slovenije in glede na lansko leto 
le-to predstavlja 13,9 odstotno rast.

Kdo so največji odjemalci, prodajalci? Doma 
in v tujini? Med največjimi slovenskimi kupci so 
še vedno Mercator, Spar, Engrotuš, Lidl in Ahac. | 
Med izvoznimi trgi so največji Hrvaška, Slovaška, | 
Italija, Rusija, Kitajska in ZDA. Med novimi izvo
znimi trgi lanskega leta so Švedska, Švica ter 
Bosna in Hercegovina, v letošnjem letu pa smo 
na trgu sosednje Avstrije prišli v REWE Group. S 
polproizvodi, ki so zelo pomemben del našega 
prodajnega programa, smo zastopani na Hrva
škem, v Bosni in Hercegovini, Srbiji, na Kosovem 
in v Makedoniji.

Čemu pripisujete napredek v prodaji? Velik

Dana je, kot rad poudari njen direktor Marko Hren 
(desno), edini večji polnitelj vode, ki ima slovenskega 
lastnika, to pa je Franc Frelih, levo, nekaj več kot 95%. 
(Foto: Delo.si in LaPeGo; Montaža: Cajtng)

prispevek k pozitivnim trendom v prodaji pred
pisujemo spremembi večslojne embalaže za so
kove, nektarje in sadne pijače v lanskem letu, ki 
je posledica nove investicije v tetrapak linijo. Le- 
-ta nam je omogočala razširiti pozicije pri trgov
cih. S poenotenjem portfelja blagovnih znamk 
v enotno blagovno znamko Dana in uspešnimi

marketinškimi kampanjami smo uspeli poveča
ti prepoznavnost blagovne znamke pri končnih 
kupcih.

Kakšni so načrti v letošnjem letu, predvsem 
investicijski? V letošnjem letu imamo v pla
nu nameniti 1,1 milijonov evrov za investicije. 
V prvih štirih mesecih leta 2016 smo v Dani za 
naložbe že namenili 480 tisoč evrov, od tega 
300 tisoč evrov v posodobitev skladišča gotovih 
izdelkov oziroma logistike. 5 tem smo povečali 
varnosti in urejenosti pri nakladanju na kamione 
s štirimi nakladalnimi rampami z vso potrebno 
opremo, povečali učinkovitosti od naročanja do 
izdobave kupcu, zagotovili večjo kontrolo dosto
pa in video nadzor v skladišču; omejen dostop 
zunanjim pbiskovalcem, pridobili dodatni skla
diščni prostori v velikosti 250 m2, pridobili novih 
300 regalnih mest za potrebe tetrapaka, ustva
rili boljše pogoje dela za voznike in zaposlene v 
podjetju in zagotovili večjo urejenost podjetja na 
vhodu.

Naslednja faza pa bo ...? Naslednja faza je 
posodobitev in povečanje komisionirnice ter po
večanje trošarinskega skladišča. Predvideva se 
ureditev platoja severno od skladišča ti. depo
nija, kjer se bo izgradila pokrita sortirnica odpad
kov in pokrit prostor za skladiščenje odpadkov v 
kontejnerjih. V sklopu teh objektov bo tudi nova 
delavnica za popravilo lesene embalaže in ter 
asfaltirane površine za skladišče na prostem. Ta 
dela naj bi bila zaključena do konca leta 2016.

Pa ostala sredstva ... Ostala sredstva smo 
v letošnjem letu namenili v povečanje in poso-
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DANA »POZNA VAŠ OKUS« (TAKO SE JE 
NEKOČ GLASIL NJIHOV SLOGAN) ŽE 64 LET!

Podjetje je bilo ustano- 
HV vljeno leta 1952, ko je ljudski 

M A odbor Mirna izdal odločbo za
registracijo delovne organiza- 

JOA.1VA cije, pod imenom Dana pa je 
bilo 1. 7. 1955 prvič vpisano 
v register. V prvih letih razvoja 
podjetja so proizvodnji asorti- 

man sestavljale alkoholne pijače. Na tržišču so 
izredni uspeh dosegli likerji izdelani na osnovi 
zdravilnih rastlin (Hermelika, Kralj Samo, Gorjan 
...). Leta 1967 je bila na trg lansirana osvežilna 
gazirana pijača Frutella. S prepoznavnim poma
rančnim okusom je postala pravi hit pri otrocih in 
mladini. V obdobju po letu 1970 je podjetje pre-. 
šlo iz obrtniške v industrijsko proizvodnjo. Veliko 
se je investiralo v proizvodne kapacitete in v iz
gradnjo nove destilacije. Proizvodni program se 
je dopolnil s sadnimi sokovi in različnimi drugimi 
brezalkoholnimi pijačami, pričeli so s proizvodnjo 
večjih količin sadnih destilatov, koncentratov in 
arom. V obdobju do leta 1987 seje uspešno pro
dajal Zlati sok, nektar iz domačega sadja jagodi
čevja ter rdeče pese, ki je bil polnjen v steklenice 
in dovpack embalažo. Med Daninimi alkoholnimi 
pijačami je bil v sedemdesetih priljubljen Cynar. v 
osemdesetih so zasloveli emulzijski likerji Scotc- 
hcream, CocoBrasil in Čokolada, sadni likerji Kivi, 
Chery in Marakuja ter viski Jack&Jill. Obdobje od 
1987 do 2005 podjetje beleži popolno preusme
ritev v brezalkoholne pijače, Na trg so bili lansira-

1 ni ledeni čaj, gazirana pijača River in negazirane 
pijače Multi Dan. Tehnologija je napredovala in 
uvedlo se je vroče polnjenje na aseptični polnil
ni liniji v laminatno embalažo variopak, kasneje 
tudi hladno polnjenje nektarjev Dan v embalažo 
combibloc. Zadnja leta svoja tržna prizadevanja 
prilagajajo sodobnemu potrošniku, ki ga zani
mata narava in zdravo življenje. Z upoštevanjem 
najstrožjih kakovostnih meril in poznavanjem 
kupcev so postali sodobna tovarna, ki zara
di naravnih danosti in sodobnih procesov polni 
najboljšo vodo in proizvaja sokove in žganja. Ne
nehno se prilagajajo spremembam na trgu, so 
inovativni pri izbiri trženjskih orodij, saj je tržno 
komuniciranje s končnimi potrošniki ob vse hujši 
konkurenci in vse večji ponudbi najrazličnejših 
izdelkov ključnega pomena, (vir: Dana.si)

dobitev proizvodnih zmogljivosti, med katerimi 
je največja naložba v etiketirko za samolepilno 
in papirnato etiketo za na steklenice, za nakup 
opreme (viličarji) ter za nakup licenc za postavi
tev novega informacijskega sistema. Nenehno 
vlagamo tudi v posodobitev vodovodnega siste
ma. Do konca leta imamo v planu nakup novega 
avtomobilskega parka pospeševalcev na terenu, 
uvedbo novega informacijskega sistema v pra
kso ter pričetek del za razširitev proizvodnih pro
storov polproizvodov - prizidek v dolžini 20 m.

Kaj pa razvojne novosti v letošnjem letu? V
letošnjem letu smo razširili asortima izdelkov v 
tetrapak embalaži z novim izdelkom, to je Dana 
Natural Selection 100 % sok rdeče sadje - mix

Konec aprila je bilo v podjetju 99 zapo
slenih, od tega 58 moških in 41 žensk. V 
letošnjem letu smo na novo zaposlili tri 
osebe. Zaposleni z višjo ali visoko izobraz
bo predstavljajo že 27,3 odstotni delež.

okusov jabolka, grozdja, črnega ribeza, aronije, 
višnje, maline, borovnice in granatnega jabolka. 
Izdelek je na voljo v litrski tetrapak embalaži.

Kakšen poseben razlog za to? Smo pomem
ben partner trgovca Spar, zato smo se odločili, 
da skupaj z njimi praznujemo 25. obletnico. V ta 
namen smo pripravili posebno ugodnost v izdel
ku Dana Natural Selection nektar črni ribez 1,5L 
/1L + 0,5Lgratis/.

Še kakšen »nov okus«? Z novim okusom smo 
razširili tudi skupino vod s sokom in Dana Zero 
kategorijo. Vodam s sokom smo dodali okus 
maline z izvlečkom belega čaja. Negazirane bre
zalkoholne pijače brez energijske vrednosti Dana 
Zero pa so v svojo družino sprejele okus breskve. 
Trenutno razvijamo kategorijo 100 % zelenjavnih 
sokov v stekleni embalaži.

V Dani vedno poudarjate družbeno odgovor
nost ... V podjetju Dana nadaljujemo s podporo 
dejavnosti s področja športa, izobraževanja, 
kulture, delovanja društev, v katerih so vključeni 
naši zaposleni, pa tudi v širši skupnosti. V leto
šnjem letu lahko med največjimi projekti iz tega 
naslova omenimo sodelovanje na kolesarskem 
maratonu Franja BTC.
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biti najboljši in nqjugodnysi Pogrebne storitve opravljamo 
tudi v občinah Trebnje, mirna. Šentrupert m TTokronog 
Sv. IITarjeta Grm. občina Straža. Šentjanž in drugje po 

Sloveniji. Rudimo tudi prevoze v tujino ali iz tujine.
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Q
DTP-IEVCI TRETII NA TEKU V RIBNICI

V Dolenji vasi pri Ribnici je letos pote
kal že 15. tek za Pokal Dolenjske, katerega se je 
v različnih kategorijah udeležilo kar 244 tekačev 
in tekačic. Trebanjska »DTP trojka« v sestavi Bo
jan Vidmar, Peter Jevnikar in Aleš Pekolj (na sliki

z leve) so osvojili 3. mesto, medtem ko sta Aleš 
in Peter v dvojicah, kot se je dalo razbrati iz FB 
objave, ostfojila srebro. Kljub rekordni udeležbi je 
slišati le pohvale v zvezi z organizacijo dogodka. 
Morda pa se kdaj kaj podobnega (ali kaj drugega) 
organizira tudi v Trebnjem, zdaj, ko končno ima
mo športni center.

SVOJA VRATA ODPRLA 
TININA USTVARJALNICA

Sredi junija je svoja vrata odprla trgovinica 
TiNina ustvarjalnica, ki »ni čisto navadna trgo
vina«, pravi njena lastnica Nina Krnc. »Gre za 
prostor, kjer lahko najdete izdelke slovenskih 
ustvarjalcev in občutite toplino, ki jo ustvarjalci 
vlagajo v vsak svoj izdelek«. V trgovini lahko tako 
pajdete darilo za vsakogar... prikupna oblačilca

za najmlajše, igrive kapice z risanimi junaki, na
kit vseh barv, materialov in oblik, dekorativne 
ploščice in obešanke, prisrčne skodelice, voščil
nice, torbice za vsako priložnost, ure za otroške 
sobice, moderne lesene metuljčke za moške in 
otroke, pa tudi najudobnejše pasje posteljice in 
sedalne vreče. Vsi izdelki so narejeni ročno in v 
Sloveniji, trgovino pa najdete pred vrtcem Ma
vrica oz pri telovadnici Top Gym v Starem trgu 
61 v Trebnjem.

DANA IN KOZMUS SKLENILA 
DOGOVOR O SODELOVANJU?

Konec junija je prostore Dane na Mirni obiskal

uspešen slovenski atlet, olimpijski in svetovni " 
prvak v metu kladiva Primož Kozmus. Ker na 
spletni strani Dane, niti na nobeni od treh sple
tnih strani Primoža Kozmusa nismo našli novice 
o razlogu za srečanje, lahko le ugibamo, če gre 
morda za dogovor o poslovnem sodelovanju, to
rej, če sta Trebanjec Mitja Majzelj in Primož (na 
sliki) sklenila dogovor o sponzoriranju. Nedvo
mno bomo to videli ali pa izvedeli v prihodnosti, 
zaenkrat pa lahko trdimo le, da je Dana vedno 
rada prisluhnila športu, saj s svojimi produkti 
zalaga kar nekaj športnikov in športnih ekip. Ni 
dvakrat za reči, da bodo tudi Kozmusa...

JURE SMOLE POSTAL PROFESIONALNI 
SVETOVNI PRVAK V K-1

Mirnčan Jure Smole, znan po vzdevku Iceman, 
je 24. junija 2016 v italijanski Piši boksal za na
slov svetovnega prvaka v K-1 v kategoriji do 77 
kg. Čeprav je imel dosedanji svetovni prvak, Ju
retov nasprotnik, za seboj že 70 profesionalnih 
dvobojev, Jure pa le 4, je naš »fighter« suvereno

premagal domačina in tako teden pred svojim 
20. rojstnim dnem osvojil naslov profesionalne
ga svetovnega prvaka v K-1, kar je do sedaj tudi 
največji Juretov dosežek v karieri.

Njegov brat, tudi odličen borec, Grega Smole, 
ki je tudi Juretov trener, je bil po borbi navdušen: 
»Jure je izredno vsestranski borec. Odkar hodiva 
na treninge boksa v BK Knockout Ljubljana, je 
postal nevaren z rokami. Ima tudi odlične brce in 
kolena, zaradi vestnega in trdega dela na trenin
gih pa je vedno odlično kondicijsko pripravljen, 
Ravno zaradi tega se je lahko z le štirimi profesi
onalnimi borbami postavil po robu borcu s preko 
sedemdesetimi in ga taktično celo deklasiral. 5 
svojim nastopom v celoti je pokazal tudi izjemno 
psihično trdnost, saj'je zelo težko ostati zbran in 
ves čas slediti zadani taktiki, ko sam stojiš pred 
nasprotnikom, ki ima takšno število razgretih 
navijačev.«

Zagotovo pa med ljubitelji tajskega boksa ni 
bilo veliko tistih, ki so Juretu napovedovali zma
go. Brat Grega je vanj verjel od prvega dneva. 
»Vem, da jih ni bilo veliko, ki so verjeli v Juretovo 
zmago v tem dvoboju, pa vendar, če bi bili priča 
napornim treningom in pripravam na borbo, bi 
kaj hitro spremenili mnenje. S tem izjemnim in 
težko ponovljivim rezultatom je dokazal vsem, 
da se nisem motil, ko sem še pred leti govoril, 
da je Jure material za bodočega svetovnega pr
vaka«, je povedal Grega, tudi sam odličen borec 
tajskega boksa.

Ljubitelji boksa po celem svetu že dolgo čaka
jo dvoboj ukrajinskih bratov Kličko (in ga ne do
čakajo), kako pa bo z dvobojem bratov Smole, ju 

, bodo dočakali? Čestitke in srečno, Jure in Grega!

D‘NEEB POSNELI SPOT ZA 
NOV KOMAD Z NASLOVOM DNEP

»Dobro jutro, ljudje! Tukaj je! Komad DTNeeB - 
Dnep. Videospot, posnet na eno izmed aprilskih 
sobot, ko je sonce kazalo pomladno navihanost, 
glasbena ustvarjalnost je bila na polni delovni 
temperaturi, D'Nee8-ovci pa smo s skupnimi 
močmi dodajali zaključne note, ritme, vložke,

pogonska goriva in ustvarjalni melos!« S temi 
besedami so D'Neebovci seznanili svetovno 
javnost, predvsem pa svoje fane o izidu svoje
ga novega videospota. Dnep, kot je naslov sin- 
gla, po S5KJ-j seveda na pomeni nič, slengovsko 
pa bi to lahko prepoznali kot »da ne bi«. O tem 
tudi pojejo v komadu, saj D‘Neeb-ovci pravijo - 
»Dnep preveč se ti sekiral, ko svet ga bo žuriral! 
Dnep sam' nemo stal in gledal!« Mladi so komad 
odlično sprejeli, ob lahkotnem besedilu pa jih 
prepriča tudi »muska« oz ritem. Spot si lahko 
seveda ogledate na FB strani D’Neebov-cev. Če 
bo uspešnejši od znanega ŠVIC-a, pa bo pokazal 
čas.

SEZONA KOPANJA V TEMENICI 
ZA LETO 2016 ŽE ODPRTA

Tudi letos je Gregor Kaplan z ekipo svojih CIRT- 
-ovcev (Civilna iniciativa za rešitev Temenice) or
ganiziral otvoritev sezone s prvim skokom v Te
menico in piknikom za vse prisotne. Vrepie je šlo 
organizatorjem tokrat na roko, saj je »pritisnilo« 
preko 30 stopinj, tako daje skok v vodo zelo pri
jal, kljub temu pa se je za to dejanje odločilo le 
malo »pogumnežev«. Kot se je dalo razbrati iz 
komentarjev, so nekateri skok »preskočili«, ker 
bi naj neodgovorni ljudje, živeči gorvodno od 
Temenice, vanjo še vedno zlivali gnojnico. Sicer 
pa seje Kaplanu pri Občini Trebnje uspelo izboriti 
vsaj toliko, da so letos končno dali Temenico v 
analizo, s pomočjo katere lahko sedaj delajo na
daljnje načrte. Pa tudi sicer je videti, da s strani 
veljakov ni nekega posluha za oživitev Temenice, 
saj bi lahko bilo sicer v teh 5 letih (da ne rečemo 
20-tih), odkar se z oživitvijo trudi Kaplan, nare
jeno že marsikaj. Nazadnje se je nasprotovanje 
oživitvi videlo lani konec poletja, ko so vandali 
povsem razdejali otqk ter mizice in klopi na njem. 
Do kdaj bomo Trebanjci še nasprotovali eden 
drugemu zaradi političnih nesoglasij?
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Na kaj pomislite, ko 
slišite »SEP Mokronog«?

Na odbojkaški klub SEP? Na SEP-ove škropilnice? Na podjetje v Mokronogu, ki se ukvarja z... 
hm, s čem že? Koliko pravzaprav poznamo SEP? Ne ravno najbolje, kajne, kljub temu, da že par 
desetletij »živi« med nami in daje kruh številnim družinam in posameznikom. Zdaj je čas, da 
preko vrstic Novega Cajtnga to spremenimo.

Za Sep d.o.o. lahko na kratko povemo, da gre 
za proizvodno podjetje za izdelavo komponent iz 
plastičnih mas s tehnologijo brizganja in pihanja. 
Njihovi izdelki se pojavljajo v avtomobilski indu
striji (pralna tehnika, zračniki za prezračevanje 
in klimatizacijo), industriji bele tehnike (posode, 
vezne cevi) in široki potrošnji.

OD TREH ZAPOSLENIH DO TREH PODIETII

Zgodovina podjetja se prične v letu 1995, ko 
so za Revoz začeli izdelovati posode za pra
nje stekel za takrat še zelo popularen in cenjen 
Renault 5. Istega leta je bil opravljen tudi nakup 
prvega pihalnega stroja. Leta 1998 so dokupili 
tri brizgalne stroje, leta 2000 pa pričeli z izde
lovanjem šob za razpršitev vode na stekla vozil. 
Tri leta kasneje so pričeli z izdelovanjem napeljav 
za razvod tekočine za pranje stekel, leta 2006 pa 
so se preselili v novo tovarno v Mokronogu, de
jansko iz 1.110 kvadratov na 3.000 kvadratnim 
metrov površine. Leto kasneje so, da bi ostali 
konkurenčni, na 1.000 kvadratih odprli novo to
varno v Bosni in Hercegovini, ki je bila prvotno 
namenjena proizvodnji napeljav za vodo. Leto 
kasneje so prostore v BIH povečali na 2.000 
kvadratov, to podjetje pa dandanes predstavlja 
kar 33% delež celotne prodaje.

Zaradi potreb rastočega ruskega trga in 
vzpostavitve lastnega laboratorija so leta 2012 
povečali zmogljivosti svoje tovarne v Rusiji (To
gliatti). Leta 2014 so osvojili nove tehnologije 
(termično varjenje plastike, nabrizgavanje), lani 
pa so svoje prostore v Mokronogu še povečali 
in se sedaj razprostirajo na kar 4.600 kvadratnih 
metrih. Napredek oz razvoj SEP-a je torej več 
kot opazen, uspešnost njihovega poslovanja pa 
dokazujejo številne nagrade in priznanja ter sre
brno in bronasto odličje med Gazelami Dolenj- 
sko-posavske regije.

»V 20-ih letih poslovanja smo se iz enega 
podjetja s tremj zaposlenimi in enim izdelkom 
razvili v skupino treh podjetij, ki deluje na treh 
lokacijah, v Sloveniji, Bosni in Hercegovini ter 
Rusiji, v kolektiv s skupaj 230-mi člani ter z več 
kot 15 mio evrov letnih prihodkov«, v nekaj be
sedah svoj velik in hiter razvoj opišejo v SEP-u, 
glede svoje ponudbe pa kratko povedo, da lahko 
s certifikatoma ISO 9001 in ISO/TS 16949 po 
vseh merilih pokrivajo različne potrebe proizva
jalcev avtomobilov, proizvajalcev bele tehnike in 
kupcem široke potrošnje. Podjetje SEP d.o.o. kar 
83% izdelkov izvozi, 18 % pa izdeluje za domači 

trg.

DELI ZA AVTOMOBILE, NAM NAJBOLJ 
ZNANA JE SEP-OVA ŠKROPILNICA

Ker je podjetje vseskozi svoje izdelke izdelo

valo zelo kakovostno in konkurenčno ter tako 
pridobilo zaupanje avtomobilskih proizvajalcev, 
je pri nekaterih podjetjih pridobilo celo status 
neposrednega dobavitelja do končnih kupcev. 
Če vozite katero od vozil Renault, Volksvvagen, 
BMW, Mini, Ford, Volvo, Nissan, Jaguar, Peugeot, 
Citroen, Fiat, Land Rover, Lada, Kia, Toyota, po
tem ste tudi vi kupec SEP-ovih 
izdelkov. Gospodinje se boste 
od sedaj na SEP tudi večkrat 
spomnile, saj se njihovi izdelki 
»skrivajo« tudi v beli tehniki 
blagovne znamke Gorenje, v 
SEP-u pa sodelujejo pa tudi pri 
izdelavi medicinskih pripomoč
kih Invacare. Domačinom oz 
slehernemu posamezniku pa 
je verjetno najbolj znana SEP- 
-ova škropilnica, multifunkcio- 
nalna, nahrbtna akumulatorska 
tlačna škropilnica Agronomic, 
nova ekološka naprava, name
njena za različna opravila, kot 
je poljedelstvo, vinogradništvo, 
vrtnarstvo, cvetličarstvo, sad
jarstvo, ali pa prehrambena 
industrija in hladilnice za dez
infekcijo, veterinarstvo (dezin- 
ficiranje) ali pa za hišno upo
rabo (zalivanje, dezinfekcijo, itd). Avtomobilska 
industrija predstavlja 94% SEP-ove proizvodnje, 
ostali proizvodi pa preostalih 6%.

RUSIJA ŠE NE DELA PLUSA,
A PRIHAJA NOV IZZIV...

V Rusiji je SEP tudi na pobudo Renaulta, leta 
2013 ustanovil podjetje SEPRUS, ki izdeluje po
sode za pranje stekel in zračno tehniko, vendar 
podjetje zaradi razmer v Rusiji in padanja rublja 
ne more zaživeti. Trenutno v tovarni deluje šest 
strojev z 20 zaposlenimi, a bo podjetje vsaj še 
letos poslovalo z izgubo. Direktor SEP-a Ed- 
mund Pal pa verjame, da kriza v Rusiji skupaj z

pa verjame, da bo podjetje prihodnja leta raslo 
stabilno z najmanj 3-odstotno rastjo. »Tako bo 
do leta 2020, saj imamo do tedaj podpisane po
godbe. Če ne bomo uvajali novih tehnologij, bo 
rast zmerna. Če prodremo z novimi izdelki, bo 
občutnejša. Verjamem v naš razvojni potencial in 
inovativnost. Majhnih korakov pri rasti prihodkov 
na našem področju ni. Projekti so veliki in ko ste
čejo, se to pozna tudi na prihodkih. Pomemben 
korak k rasti prihodkov je bil tudi naš samostojni 
vstop na trg leta 2013, saj nas do leta 2012 na 
trgu pod lastno blagovno znamko skorajda ni 
bilo.«

STAVIJO NA KAKOVOST, CILJI VISOKI

SEP-ovci zase pravijo, da jih odlikuje kakovost,

Poiščite nas nas Facebooku:

NOVI CAJTNG

embargom ne bo večna in si boljše poslovanje 
obeta že prihodnje leto. »Prvi posel smo sklenili 
leta 2014. Letos bomo še potrpežljivi. Umaknili 
se ne bomo. Dejstvo je, da je tukaj za nas malo 
konkurence in velik potencial za dobavitelje, ki ga 
želimo izkoristiti.«

SEP pa je pred pol leta sklenil prvi dogovor 
o vgradnji izdelkov po novi tehnologiji pihanja, 
Tako naj bi z njihovo tehnologijo prihodnja leta 
med drugim hladili tudi Volksvvagnove motor
je, Edmund Pal, ki vodi podjetje zadnjih 10 let,

»V 20-ih letih poslovanja smo se iz enega podjetja s tremi zaposlenimi in 
enim izdelkom razvili v skupino treh podjetij, ki deluje na treh lokacijah, v 

Sloveniji, Bosni in Hercegovini ter Rusiji, v kolektiv s skupaj 230-mi člani ter 
z več kot 15 mio evrov letnih prihodkov«, v nekaj besedah svoj velik in hiter 

razvoj opišejo v SEP-u. Na sliki direktor Edmund Pal.

fleksibilnost in tehnološka dovršenost, ponosni 
pa so na svojo prilagodljivost, kratek odzivni čas, 
kratke dobavne roke, stalne izboljšave, oseben 
odnos s strankami, ne nazadnje pa tudi 20-letne 
izkušnje. Prhtem ne pozabijo poudariti na opti
malno razmerje med kakovostjo in ceno.

Zadovoljstvo v podjetju je temelj za zadovolj
stvo kupcev, zato pri tem v SEP-u posvečajo po
sebno pozornost. Upoštevajo tudi, ali pa pred
vsem, varnost proizvodov in skrb za zmanjšanje 
potencialnih tveganj za zaposlene ter upošteva
jo veljavno zakonodajo, saj se zavedajo, da mora 
biti odnos do znanja in ljudi v podjetju pred skr
bjo za učinke in predstavlja ključ do uspeha skozi 
zgoraj navedene cilje.

Vsako resno podjetje ima neko svojo vizijo, 
seveda tudi SEP. Postati želijo razvojni dobavitelj 
ter prisluhniti kupcem, jim ponuditi kakovosten 
proizvod, vse od idejne zasnove do serijske pro
izvodnje. Ali na kratko - postati želijo snovalec 
pralnih sistemov v vozilih na evropskem trgu. 
»Z umirjeno rastjo tehnične veje proizvodnje, 
povečanjem lastne udeležbe na novih projektih 
in povečanjem deleža proizvodnje za druge kup
ce, lažje dosegamo poslovne cilje«, še povedo v 
SEP-u.

Podjetje SEP d.o.o. je od leta 2012 v celoti v 
lasti Franca Freliha, ki ima sicer v lasti 49% pod
jetja, 51% pa je v lasti njegovega podjetja Plasta.



Z vami že od leta 1998

O TOMAŽ GOREČ UŽIVA 
V SANJSKI SLUŽBI

Kaj je sanjska služba? O tem bi se seveda dalo 
diskutirati, nedvomno pa je s svojo zelo zadovo
ljen Trebanjec, natančneje Šentlovrenčan Tomaž 
Goreč, nekoč znan tudi kot lastnik diskoteke 
Africa. Vroče junijske in julijske dni preživlja ob 
hrvaški obali, si ogleduje tamkajšnje počitniške 
kapacitete (nastanitve), svoje »ugotovitve« in 
doživetja pa opisuje na svojih spletnih straneh. 
»Super se imam. Šefica apartmaja mi vsak dan 
zjutraj prinese kavico in piškote. Res imam super 
službo! Skoraj brezplačno (prenočišče vedno do
bim brezplačno) potujem po svetu in iz tega še 
delam biznis«, je zapisal oni dan. A Tomaž svojo

službo kljub temu, daje sam svoj šef, jemlje zelo 
resno. Že naslednji dan je na svoji FB strani dodal 
zapis: »Čeprav sem na morju, sem naredil 'šiht'. 
Od 6:30 sem že za računalnikom, telefonom,...«. 
Nato pa je bralcem razkril še svoje načrte za tisti 
dan: »Zdajle grem pa raziskovat Pelješac. Grem 
v Trpanj, potem pogledat dve lepi plaži, malo v 
morje,... potem nekam nekaj dobrega pojest,...

Na plaži bom pa malo bral, pisal,... in užival.«. 
Zavidate Tomažu? Hja, vsak je svoje sreče kovač. 
Odprite oči in začnite tudi vi živeti drugače, mor
da vam uspe! Veliko sreče želimo...

Vabilo
■ PGD ŠENTLOVRENC VABI 
NA PETKOVO PUM PO IN 

VESELICO - PGD Šentlovrenc vabi v petek,
15. julija 2016 ob 20h na Petkovo pumpo 
z DJ Boštjanom in ansamblom Ne ga 
lom't. V soboto, 16. julija 2016, pa PGD 
Šentlovrenc od 20h dalje vabi na veselico z 
ansamblom Petra Finka, ki vas bo zabaval 
pozno v noč. Pijače in hrane ne bo manjka
lo, saj bodo za vse poskrbeli domači gasilci. 
Vabljeni!

. PGD OBČINE VABI NA GASILSKO VESE
LICO IN SREČANJE STAREJŠIH GASILCEV
- PGD Občine vabi v soboto, 20.8.2016, 
na gasilsko veselico, kjer vas bodo zabavali 
Veseli Dolenjci. Ob 15h bo srečanje starej
ših gasilk in gasilcev Gasilsle zveze Trebnje.

Q TUDITREBANJCI PODPRLI 
DELAVCE LUKE KOPER

Na protestnem shodu civilne fronte Vstala 
Primorska - vstala Slovenija v podporo delav
cem Luke Koper, ki je potekala v torek, 5. julija 
2016, se je pred upravno stavbo Luke zbralo

okoli 1.000 luških delavcev, študentov, pred
stavnikov sindikatov in drugih gibanj, ki opozar
jajo na sporno vladno načrtovanje prihodnosti 
pristanišča. Na proteste v Koper se je odpravil 
tudi avtobus z Dolenjske, solidarnost z luškimi 
delavci pa je izrazila tudi skupinica cca desetih 
ljudi iz Trebnjega, ki seje udeležila protesta.

Nagradna križanka
V prejšnji številki ste reševali nagradno 
križanko, katere sponzorje bil Avtoservis 
in avtopralnica Tratar. Pravilna rešitev 
križanke je bila: AVTOSERVIS.

Največ sreče pri žrebu je imela Velinka 
Vujasin, Glavna cesta 9,8233 Mirna, ki bo
po pošti prejela dopis, s katerim bo prevze
la/koristila nagrado.

Iskrene čestitke nagrajenki, vsem osta
lim pa se zahvaljujemo za sodelovanje!



Berete Cajtng, prvi trebanjski mesečni tiskani medij

TREBNJE 
07 34 81 481

[$ Avto Slak
www.avtoslak.si

NOVO MESTO 
07 39 32 999

Testna vožnja z vso družino

Novi Touran, 
že za 20.590 EUR. Volkswagen

Emisije C02: 132-111 g/km. Kombinirana poraba goriva: 5,7-4,3 1/100 km. Emisijska stopnja: EURO 6. Emisije N0X: 0,0602-0,029 

g/km. Število delcev: 0,31-0,0014 x 10 “. Ogljikov dioksid (C02) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno 

segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. 
Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2 5 ter dušikovih oksidov.

Slika je simbolna. Cena je z financiranjem. Cena vozila vključuje BON za financiranje.


